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摘要 
 

 
中国担保业发展十分迅速，2003 年拥有担保机构数量 966 家，而到了 2006 年末，该数量增长为 3366
家。 

图：2003-2006 年担保机构数量变化示意图（单位：家） 
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来源：水清木华研究中心 

 
2006 年全国 3,366 家中，政府完全出资的 688 家，占总体的 20%，参与出资的 629 家，占 19%，民

间出资的 2,049 家，占 61%； 
 

图：2006 年全国担保机构政府与民间出资结构（单位：家） 
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早在 2003 年时，全国担保机构中有 305 家由政府完全出资，占担保机构总数的 31.6%；321 家政府

参与出资，占担保机构总数的 33.2%，仅 340 家由民间出资，占担保机构总数的 35.2%。 
 

图：2003—2006 年全国担保机构政府与民间出资结构变化（单位：家） 
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来源：水清木华研究中心 
 

图：2003—2006 年全国担保机构政府与民间出资结构变化（单位：%） 
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来源：水清木华研究中心 
 
从上图可以看出，民间资本产生的担保企业发展非常迅猛，已成为中国担保行业最重要的力量。 
 
本报告依据国家统计局、国家发改委等公布的权威数据以及案例进行研究，对中国担保行业的发展

现状、政策环境、重点企业进行了分析，分析了 2007 年表现活跃的 9 家担保机构。通过分析 2007
年及之前中国担保业的发展情况，对 2008 年的行业发展趋势进行预测。 
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Abstract 
 

   
 China guarantee industry has developed very fast during the past decade. There 
were 966 guarantee agencies in 2003 and by the end of 2006, the figure has risen 
to 3,366. 
 

Changes of the Number of Guarantee Agencies, 2003-2006 
 

 
Source: ResearchInChina 

 
Among the 3,366 guarantee agencies, 688 agencies are invested completely by 
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government, amounting to 20% of the total and another 629 agencies are 
invested partly by government, accounting for 19% of the total, while 2,049 
agencies are invested by private investors, amounting to 61% the total. 
 
 
 

Investment Structure of China Guarantee Agencies, 2006 

 

 

Source: ResearchInChina 
 
As early as 2003, China had 305 guarantee agencies with full government 
investment, amounting to 31.6% of the total and 321 agencies with partial 
government investment, accounting for 33.2% of the total, while only 340 
agencies were financed by private investors, amounting to 35.2% of the total. 
 
 

Changes of Investment Structure of China Guarantee Agencies, 
2003-2006 
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Source: ResearchInChina 

 
 
 

Changes of Investment Structure of China Guarantee Agencies, 
2003-2006 (unit: %) 

 
 

 
 

Source: ResearchInChina 
 
The above chart shows that the guarantee agencies invested by private investors 
have grown very rapidly and they have become the most important players in 
China’s  guarantee industry. 
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According to the authoritative statistics from National Bureau of Statistics, and 
National Development and Reform Commission, China’s top economic planning 
agency, and the study of cases, the report makes an in-depth analysis of the 
current situation of development, the policy environment and key players in 
China’s guarantee industry with focus on nine key guarantee agencies. Based 
upon the analysis of China’s guarantee industry development in 2007 and before, 
the report predicts the  development tendency of the industry in 2008. 
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